
Zápisnica 

 

zo schôdze výboru chatovej oblasti Podbanské konanej dňa 2.11.2024 na Obecnom úrade Pribylina 

 

 

Prítomní: Mária Vozárová, Peter Balco, Jozef Ďurčo, Juraj Greč, Miroslav Haviar, Martin 

Simonides 

 

Hostia: Daniel Pokrievka, starosta 

 

 

 

1. Schôdzu otvoril Miroslav Haviar, privítal prítomných a zhrnul diskusiu z predošlého 

zasadnutia. 

2. Prvým bodom rokovania bola úprava červenej cyklocesty od Podbanského cez Podsurové až 

po asfaltku na Hrdove. Peter Balco požiada predsedu urbáru Liptovská Kokava o súhlas s 

úpravou cyklocesty. Martin Simonides navrhne úpravu okolo jazierka. Miroslav Haviar zistí 

možnosť dodania pozbieraného posypu z hlavnej cesty v jarných mesiacoch.  

Juraj Greč navrhol tiež možnosť vybudovať cyklocestu popri hlavnej ceste na Podbanské ponad 

plynovodné potrubie. 

3. Čo sa týka možnosti úpravy bežkárskych tratí v zimnom období, Daniel Pokrievka osloví 

Michala Králika, ktorý je zodpovedný za úpravu v obci Pribylina, a požiada ho o možnú 

spoluprácu aj v chatovej oblasti. 

4. Daniel Pokrievka oboznámil výbor s organizáciou zberu triedeného a komunálneho odpadu 

a tiež z navrhovanými zmenami. Poukázal tiež na niektoré nepovolené stavby, ktorých 

situácia je v riešení. 

5. Budúca schôdza sa uskutoční 19.4.2025. 

  

 

 

 

9.11.2024       Miroslav Haviar 


